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Рукометаши Борца поражени су синоћ у мечу за треће мјесто на квалификационом
турниру за пласман у Лигу шампиона од холандског Лимбурга резултатом 33:29 и као
посљедњепласирана екипа са споменуте смотре европски пут настављају у другом колу
Купа EHF, гдје их чека побједник двомеча Диделанж (Луксембург) – Хаслум (Норвешка).

  

  

      

  

Тренер Борца Игор Рађеновић, на синоћњој конференцији за новинаре, истакао је да
његови изабраници "главом нису били у утакмици", што је, практично, било и очекивано,
с обзиром на несрећан пораз у полуфиналу од аустријске Алпле.

  

- Прво бих честитао противницима из Холандије на доброј игри и резултату који су
остварили. Све сте и сами видјели што се тиче наше игре. Потрошили смо се и
физички и емотивно у сусрету са Алплом, против Лимбурга су недостајали
храброст, срчаност, па је "брод кренуо да тоне" и више није било повратка.
Направили смо чак 18 техничких грешака, што је Лимбург зао да казни у једној
оваквој утакмици. У наредним данима радићемо на психолошком плану како бисмо
се подигли након овог турнира  – рекао је Рађеновић.

  

Синоћ је у екипи Борца најефикаснији био Стефан Јанковић са 8 погодака.
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- Жао ми је што нисмо побиједили, како због себе, тако и због публике која је
дошла да нас подржи у другом дуелу. Једноставно, нисмо били фокусирани на
утакмицу након пораза који нас је задесио у суботу увече, повели смо на старту,
међутим гости су се вратили, преузели контролу над утакмицом и искористили наше
физичко и психичко стање. Остаје нам само да се што квалитетније спремамо за
Газпром лигу и током јесени покушамо да "прескочимо" два кола Купа EHF и
пласирамо се у групну фазу овог такмичења  – рекао је Јанковић.
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